

Bericht vom 2. Romanian Junior International:

Am 25.08.2016 fuhren wir (Ewald Cejnek und Michael Svoboda) von Wien zum 2nd Romanian Junior International.

Nach ca. 6 Stunden Autofahrt kamen wir in Timisoara an. 1 Stunde später traf auch Andreas Böhm mit seiner Freundin ein. Wir wurden wie letztes Jahr in Hotel Boavista untergebracht welches gleich neben der Halle liegt. Am Abend um 21.00 Uhr fand das Briefing im Hotel statt. Ewald als Referee und Mircea als Deputy begrüßten die 15 Umpires aus Griechenland, Portugal, Slowenien, Rumänien und uns 2 aus Österreich. Danach trafen wir uns noch zu einem „technical Meeting“ im Hotelgarten.

Am Freitag begann das Turnier um 10.00 Uhr auf 5 Feldern mit Umpire, Service Judges und 2 Lines Judges.

Die Spieler kamen aus 16 Nationen, darunter starke Spieler aus Slowenien, Frankreich, Ungarn, Tschechien, Polen und auch Rumänien.

Am Samstag gingen die Viertelfinalspiele um 10.00 Uhr auf 4 Feldern wieder mit 2 Lines Judges los. Die Halbfinale begannen um 16.00 Uhr auf 2 Feldern mit 4 Lines Judges.

Abends wurden wir vom Veranstalter zu einem sehr guten Abendessen in eine Karaokebar eingeladen.

Am Sonntag begannen die 5 Finalspiele um 10.00 Uhr, wobei Andreas das Herrendoppel und ich das Herreneinzel als Umpire leiten durften.

Nach den Finalspielen traten die meisten Umpires die Heimreise an. Ewald und ich gingen noch in die Stadt, um die Baufortschritte gegenüber früher anzuschauen.

Bemerkungen:

Es war ein schönes Turnier. Wir wurden vom Veranstalter gut untergebracht und auch verköstigt. Die Lines Judges waren zum Teil sehr jung, aber mit Eifer dabei. Die Starterzahl gegenüber letztem Jahr war größer, ebenso das Niveau. Ich möchte mich noch beim Veranstalter und bei den Umpires für die gute Zusammenarbeit, sowie bei Ewald für die Autofahrt bedanken.

Michael Svoboda
Umpire Austria

Report from the second Romanian Junior International

On 25th August 2016 we (Ewald Cejnek and Michael Svoboda) went from Vienna to Romania for the 2. Romanian Junior International.

After a six hour drive we arrived at Timisoara. An hour later Andreas Böhm also arrived with his girlfriend. Like last year, we had a room in the Hotel Boavista which is right next to the venue. The Briefing in the hotel took place at 9 o'clock in the evening. Ewald as Referee and Mircea as Deputy welcomed all the umpires from Greece, Portugal, Slovenia, Romania and Austria. After that we met for a "technical Meeting" in the hotel garden.

The tournament started on Friday at 10 o'clock on five courts with Umpire, Service Judge and two line judges. There were players from 16 different nations including strong players from Slovenia, France, Hungary, Czech Republic, Poland and also Romania.

The quarterfinals started on Saturday at 10 o'clock on four courts – also with two line judges. The semifinals then started at 4 o'clock in the afternoon on two courts with four line judges.

In the evening the organizer invited us to a great dinner in a karaoke bar.

The finals started on Sunday at 10 o'clock. Andreas was able to manage the men doubles whereas I managed the men singles finale as umpire.

After the final games, most of the umpires started their journey home. But Ewald and I made a trip to the city to see the construction progress compared to last year.

Comments:

It was a great tournament. We had a nice accommodation and the food was great also. Some of the line judges were really young, but they were highly motivated. There were more players compared to last year and the level was higher as well.

I would like to thank the organizer of the tournament as well as all the other umpires for the great team work. Also I want to thank Ewald once again for the car ride.

Michael Svoboda
Umpire Austria

